


禱告會
Prayer Meeting



請往前坐
來敬拜我們的神

Please fill the seats in the front first
Prepare to Worship our God



禱告事項
Prayer Requests



要擴張你帳幕之地，張大你居所的幔子，不要限制；要放長你的繩子，堅固你的橛子。
2 "Enlarge the place of your tent, and let the curtains of your habitations be stretched out; 

do not hold back; lengthen your cords and strengthen your stakes.

以賽亞書 Isaiah 54:2

為 “耶穌在校區”事工禱告

求神祝褔 4C 推動台灣各校區學生福音事工，興起教會牧
者、老師參與校園福音事工，並供應事工所需的經費；爲各
個校區的福音工作禱告，祝福學生能打開心門接受福音。

Pray for the “Jesus on Campus” ministry. 

May God bless 4C in promoting student evangelism across campuses in Taiwan, 

to raise up pastors and teachers from churches to participate in campus gospel 

ministries, and to provide the necessary financial support for the work. Also, 

pray for the evangelistic efforts in each campus, that students would open their 

hearts to receive the gospel.



人應當以我們為基督的執事，為神奧秘事的管家。所求於管家的，是要他有忠心。
1 This is how one should regard us, as servants of Christ and stewards of the mysteries of God.

2 Moreover, it is required of stewards that they be found trustworthy.

哥林多前書 1 Corinthians 4:1-2 

為 2025核心價值僕人領袖禱告

有忠心有謙卑禱告：求神帶領我們在大小事上忠心為主而
做，也願意效法耶穌虛己謙卑，服事眾人。

Pray for our 2025 core values—servant leadership, 

with faithfulness and humility. May God lead us to serve Him 

faithfully in all things, big or small, and help us follow Jesus’ example 

of humility and selflessness in serving others.





使徒行傳 Acts 1:8 

但聖靈降臨在你們身上，你們就必得着能力，
並要在耶路撒冷、猶太全地，和撒馬利亞，
直到地極，作我的見證。」
But you will receive power when the Holy Spirit 

has come upon you, and you will be my 

witnesses in Jerusalem and in all Judea 

and Samaria, and to the end of the earth.”

上週經文 Last Week Scripture



讀經＆信息
Scripture & Message



哥林多前書 1 Corinthians 15 : 1-11

15:1 弟兄們，我如今把先前所傳給你們的福音告訴你們知道；
這福音你們也領受了，又靠着站立得住，15:2 並且你們若不是
徒然相信，能以持守我所傳給你們的，就必因這福音得救。15:3 

我當日所領受又傳給你們的：第一，就是基督照聖經所說，為我
們的罪死了，15:4 而且埋葬了；又照聖經所說，第三天復活了，
15:5 並且顯給磯法看，然後顯給十二使徒看；

1 Now I would remind you, brothers, of the gospel I preached to you, which you received, 

in which you stand, 2 and by which you are being saved, if you hold fast to the word I 

preached to you--unless you believed in vain. 3 For I delivered to you as of first 

importance what I also received: that Christ died for our sins in accordance with the 

Scriptures, 4 that he was buried, that he was raised on the third day in accordance 

with the Scriptures, 5 and that he appeared to Cephas, then to the twelve.



哥林多前書 1 Corinthians 15 : 1-11

15:6 後來一時顯給五百多弟兄看，其中一大半到如今還在，卻也有
已經睡了的。15:7 以後顯給雅各看，再顯給眾使徒看，15:8 末了也
顯給我看；我如同未到產期而生的人一般。15:9 我原是使徒中最小
的，不配稱為使徒，因為我從前逼迫神的教會。15:10 然而，我今日
成了何等人，是蒙 神的恩才成的，並且他所賜我的恩不是徒然的。
我比眾使徒格外勞苦；這原不是我，乃是神的恩與我同在。15:11 

不拘是我，是眾使徒，我們如此傳，你們也如此信了。
6 Then he appeared to more than five hundred brothers at one time, most of whom are still alive, though 

some have fallen asleep. 7 Then he appeared to James, then to all the apostles. 8 Last of all, as to one 

untimely born, he appeared also to me. 9 For I am the least of the apostles, unworthy to be called an apostle, 

because I persecuted the church of God. 10 But by the grace of God I am what I am, and his grace toward 

me was not in vain. On the contrary, I worked harder than any of them, though it was not I, but the grace of 

God that is with me. 11 Whether then it was I or they, so we preach and so you believed.



張宗培牧師 PASTOR WILSON CHANG

耶穌復活 : 

神恩臨到無望的光景
JESUS’ RESURRECTION:

GOD’S GRACE IN HOPELESS SITUATIONS

哥林多前書 1CORINTHIANS15:1-11



回應
Response



哥林多前書 1 Corinthians 15:10 

然而，我今日成了何等人，
是蒙神的恩才成的，
並且他所賜我的恩不是徒然的。
我比眾使徒格外勞苦；這原不是我，
乃是神的恩與我同在。
But by the grace of God I am what I am, 

and his grace toward me was not in vain. 

On the contrary, I worked harder than any of them, though it was not I, 

but the grace of God that is with me.

本週經文 This Week Scripture



宣道月影片 III

https://drive.google.com/file/d/1FiRR-dYg1GbE7BK_u3e6XF3-HBBrAIPY/view?usp=sharing










宣教士(瑞麟、麗恩)代禱信 PRAY FOR MISSIONARIES

1. 感謝代禱與回應
• 瑞麟爸爸上個月受邀參加教會聚會，當天講道的是右任。
• 聚會後他也與右任有深入交談，對我們的事工與信仰有更多正面理解。
• 求神持續感動他，也盼望其他尚未信主的家人能有機會聽聞並相信福音。
2. 請為語言學習禱告
• 提多團隊將於4月底離開，我們會回到日常節奏，繼續語言學習與參與社群生活。
3. 參與SIM差會退休會
• 本月我們受邀參加SIM差會的年度退休會，與來自不同地區與國家的宣教士交流。
• 得到了一些族群相關資訊，希望未來有拜訪他們的機會。
4. 請為身體健康與平安禱告 - 求神保守我們一家人的健康和平安。

1. Thanks for your prayers and God’s work

• Last month, Ray’s father was invited to attend a church service, where Yujen was preaching.

• After the service, he had a good conversation with Yujen, gaining a more positive understanding of our ministry and faith.

• Please pray that God continues to move his heart, and that other non-believing family members may also have the 

opportunity to hear and believe the gospel.

2. Prayers for language learning

• The Titus team will be leaving at the end of April. We will return to our regular rhythm and continue focusing on language study 

and engaging with the local community.

3. SIM Mission Retreat

• This month we were invited to attend the SIM annual retreat, which gave us the chance to connect with missionaries 

from different regions and countries.

• We also received some information about new people groups, and we hope to visit them in the future.

4. Prayers for health and safety - Please pray for continued health and protection for our whole family.



家裡的事
Announcements



愛宴服事 Luncheon service 

餐點就位 善後清潔

4/20 

4/27 

長青 Ichthus
J個小家

社青猶獅 新心望旺



信仰連連看
12:10PM, 教職員室信

仰

生
活

張宗培牧師 PASTOR WILSON

FAITH ALIVE

羅馬書



楊右任弟兄 YU-JEN YANG

下週預告 
4/27 Preview For Next Week

解鎖你的宣教角色
UNLOCK YOUR MISSIONARY ROLE

哥林多前書 1CORINTHIANS 12:12





第一次來嗎？FIRST TIME HERE?

期待更多認識你，歡迎填寫新家人表單→

邀請大家去認識 1 位叫不出名字的 弟兄姊妹 或 朋友
請樓上的弟兄姊妹下樓來，大家一起來歡迎新朋友

我用主的愛真誠來愛你(x2)

With the love of God, I love you genuinely(x2)

因我見你裡面有王的榮美
Because in you, I see the glory of God

我用主的愛真誠來愛你
With the love of God, I love you genuinely



願耶和華賜福給你

願耶和華賜福給你

願耶和華永遠保護你

願耶和華祂的臉光照你

願耶和華賜你平安

願在主裡相會再相會

願在主裡相會再相會

願主的愛永遠在你心懷

願神永遠祝福你們
The Lord bless you and keep you; the Lord make his face shine on you 

and be gracious to you; the Lord turn his face toward you and give you peace.



祝福 & 謝飯禱告
Benediction
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